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Zápis z 1. zasedání AS FA ČVUT, konaného 07. 12. 2016 v zasedací místnosti FA 
ČVUT č. 262 
 
Přítomni (viz také  presenční listina v příloze zápisu) 
Senát – zaměstnanecká část:  Plos, Jehlík, Sedlák, Vorlík, Guzik, Rykl, Matějovská, 
Kohout, Hlaváček, Šrubař 
Senát – studentská část: Dejdarová, Holeček, Lebeda, Malošíková, Sýkora 
Vedení školy: prof. Lábus, prof. Šestáková,  doc. Brožová,  ing. Tóthová, S. Trubková 
Volební komise - P. Krejčí 
Hosté – J. Horský,  F. Foglar 
      
1 a) program 1. zasedání: 
 
1. Zpráva o průběhu voleb (P. Krejčí)) 
2. Volba předsedy AS FA ČVUT 
3. Volba místopředsedů AS FA ČVUT 
4. Diskuse o práci a složení komisí 
5. Různé 
 
1 b) schválení zápisu z 22. zasedání AS FA ČVUT ze dne 23. 11. 2016 
Pro zápis, který  bude upraven v souladu s připomínkami, hlasovalo 14 z 14 přítomných  
senátorů.  

 
1. Zpráva i průběhu voleb do AS ČVUT 
 
S výsledky voleb do AS FA  z pověření volební komise seznámila senátory Petra Krejčí, 
místopředsedkyně volební komise. Do AS FA byli zvoleni: 
 
akademičtí pracovníci 
Mgr. Hubert Guzik Ph.D.             375 
doc. Ing. arch. Michal Kohout            310 
doc. ng. arch. Petr Vorlík, Ph.D.            296 
RNDr. Jiří Šrubař, Ph.D.             289 
doc. Ing. arch. Jan Jehlík, Ph.D.              281 
Ing. arch. Jan Sedlák              249 
JUDr. Jiří Plos, PhDr.                  231 
Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  230 
Ing. arch. Dalibor Hlaváček, Ph.D.  225 
doc. Ing. Michael Rykl   222 
 
studenti  
Daniel Sýkora     214 
Bc.Tereza Dejdarová    208 
Josef Holeček     207 
Ondřej Lebeda    182 
Ing. arch. Šárka Malošíková             178  
 
Předseda AS FA za  období 2013- 2016 poblahopřál senátorkám a senátorům ke zvolení na 3 
leté funkční období.  
 
Celkové výsledky voleb do AS FA ČVUT jsou uvedeny v příloze tohoto zápisu. 
 
2. Volba předsedy AS FA ČVUT 
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Z řad senátorů padly dva návrhy na předsedu: Petr Vorlík a Jan Sedlák. Oba dva kandidáti 
nominaci přijali. V tajném hlasování byl předsedou senátu zvolen Ing. arch. Jan Sedlák s počtem 
9 hlasů, doc. Ing. arch. Petr Vorlík obdržel 5 hlasů, 1 senátor se hlasování zdržel.  Minulý  
předseda AS FA poblahopřál Ing. arch. Sedlákovi ke zvolení a ten se ujal vedení dalšího 
průběhu zasedání. 
 
3. Volba místopředsedů AS FA ČVUT 
Z řad senátorů padly tři návrhy na místopředsedy: Petr Vorlík  za zaměstnance a Ondřej Lebeda 
a Šárka Malošíková za studenty. Všichni kandidáti nominaci přijali. V tajném hlasování byl za 
zaměstnance zvolen  13 hlasy  Petr Vorlík, dva  senátoři se hlasování zdrželi. Za studenty byl 
zvolen Ondřej Lebeda  9 hlasy, Šárka Malošíková získala 5 hlasů a jeden senátor se zdržel.  
 
4. Diskuse o práci a složení komisí 
V rámci diskuse o práci v komisích AS FA a jejich složení vyzval předseda AS FA senátory, aby 
projevili zájem, ve které komisi (či komisích) by měli zájem pracovat. 
Prof. Lábus připomněl novelu vysokoškolského zákona, která vyvolá  velké pracovní vytížení 
členů legislativní komise. 
Zájem senátorů o práci v komisích:  
 
Komise učebního plánu: Jan Jehlík, Jiří Plos, Hubert Guzik, Michael Rykl, Daniel Sýkora, 
Ondřej Lebeda a Šárka  Malošíková. 
V následné  tajné volbě byli kandidáti  zvoleni všemi 15 hlasy. 
 
Hospodářská komise: Michal Kohout, Dana Matějovská, Josef Holeček a Jiří Šrubař. 
V tajné volbě byli kandidáti zvoleni 14 hlasy, jeden senátor se zdržel.  
 
Legislativní komise: Jan Sedlák, Petr Vorlík, Tereza Dejdarová  a Dalibor Hlaváček.  
K účasti v komisi byl vyzván rovněž J. Plos, jenž přislíbil odbornou pomoc, kandidaturu do 
komise ale odmítl.  
Kandidáti byli zvoleni všemi 15 hlasy. 
 
5. Různé 

 Byla diskutována  otázka zpřístupnění zápisů ze zasedání AS FA  bezprostředně po 
zasedání. Navržené znění zápisu je  schvalováno na následujícím zasedání senátu a 
teprve poté je zápis zveřejněn na webu FA.  

 Sekretariát AS FA ČVUT zajistí aktualizaci skupinové adresy senat@fa.cvut  a rozešle 
senátorům přehled kontaktů na jednotlivé senátory. 

 Bude stanoven harmonogram činnosti senátu a předána složka s platnými vnitřními 
předpisy 

 Š. Malošíková  kritizovala některé statusy o dění na FA, objevující se na Facebooku. 
 
V závěru zasedání pan děkan poděkoval všem bývalým členkám a členům AS FA  a  
pogratuloval těm novým  ke zvolení. 
Akcentováním hesla: „odlišné názory, ale společný cíl“ vyjádřil přesvědčení, že nejdůležitějším 
úkolem FA je udržení soudržnosti, symbiózy (v dnešní době ohrožené mj. Facebookem). 
 
 
Další (2.) jednání AS FA ČVUT bude pravděpodobně ve  středu 18. 01. 2017 v 16 hodin 
( bude upřesněno dle  harmonogramu  porad rektorátu a FA)  
 
 
Praha 06. 12. 2016 
Zapsala Petra Krejčí a Barbora Peterková 
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